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Rada Miejska w Prudniku 

Radni 

Protokół nr XVI/2025 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

XVI Sesja w dniu 30 stycznia 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2025 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:52 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Krzysztof Fejdych 

5. Renata Heda 

6. Grażyna Hołda 

7. Alicja Isalska 

8. Grzegorz Jędrzej 

9. Łukasz Karpowicz 

10. Ireneusz Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Mieczysław Partyczny 

15. Witold Rygorowicz 

16. Aneta Samotus 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Bartosz Trytek 

19. Jacek Urbański 

20. Andrzej Włosek 

21. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 
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sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 transkrypcji, 

która jest integralną częścią protokołu. 

 

b) Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 17.12.2024 r. 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w dniu 17.12.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 17.12.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

c) Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30.12.2024 r. 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w dniu 30.12.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30.12.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

d) Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 14.01.2025 r. 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w dniu 14.01.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 14.01.2025 r..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 17 grudnia 2024 r. do 30 

stycznia 2025 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. 20 stycznia Starosta Prudnicki otrzymał pismo Dowódcy Wojsk Obrony Terytorialnej 

generała brygady Krzysztofa Stańczyka, w którym w związku z procesem rozwoju Wojsk 

Obrony Terytorialnej wnosi o zajęcie stanowiska w zakresie możliwości nieodpłatnego 

przekazania przez Powiat nieruchomości na potrzeby 17 Opolskiej Brygady Obrony 

Terytorialnej  przy ulicy Podgórnej 5 w Prudniku. 

24 stycznia,  w piątek wspólnie ze Starostą Prudnickim Radosławem Roszkowskim wzięliśmy  

udział w Łosiowie w spotkaniu  Wicepremiera Władysława Kosiniaka - Kamysza  z 

samorządowcami. W tracie spotkania poruszono wiele spraw, pojawił się również wątek 

Prudnika, a konkretnie  Wojsk Obrony Terytorialnej w naszym mieście.  Pan Premier 

stwierdził, że działanie Powiatu i Gminy w zakresie lokalizacji WOT w Prudniku  to dobra 

oferta  dla wojska i jest poważnie brana pod uwagę szczególnie po ostatnim rekonesansie 

obiektu w Prudniku przez generała Stańczyka. Pan Premier stwierdził, że będzie okazja 

przyjechać do Prudnika z dobrymi informacjami.  

2. Do Gminy Prudnik wpłynął oficjalny wniosek Spółdzielni Pionier w sprawie przeniesienia 

firmy poza teren zagrożony powodzią  i budowę  nowego zakładu. 

Spółdzielnia PIONIER jest zakładem produkcyjnym istniejącym od 1951 roku. Początkowo 

na rynku spożywczym, poprzez meblarski i do obecnego motoryzacyjnego. Główny jej proces 

produkcyjny – malowanie proszkowe osi napędowych - zaopatruje producentów samochodów 

na całym świecie. 

Firma zatrudnia 180 pracowników, z czego większość to osoby niepełnosprawne. Jest 

laureatem wielu nagród. Jest firmą z tej ziemi… 

Ubiegłoroczna fala powodziowa, która przeszła przez firmę spowodowała zniszczenia na 

wszystkich wydziałach o łącznej wartości ponad 37 mln PLN. Ubezpieczenie zakładu tylko w 

części pokryje nakłady inwestycyjne. 

Spółdzielnia, jako formę wsparcia przez Gminę Prudnik wskazuje możliwość pozyskania 

terenu pod budowę zakładu. Szacunkowy obszar, na jakim planowana jest realizacja  

inwestycji to ok 1,2 ha, z lokalizacją w pobliżu nowowybudowanej hali przy ulicy 

Przemysłowej. 

Jednocześnie firma wnosi  o podjęcie zapobiegawczych działań zapewniających uzbrojenie 

nowego terenu w media.  

Zarząd Spółdzielni podkreśla, że chcąc bezpiecznie kontynuować swoją działalność i móc 

utrzymywać miejsca pracy, zmuszony jest do relokacji wszystkich procesów produkcyjnych z 

ul. Batorego w bezpieczniejsze miejsce. Mam nadzieję, że apel i los załogi Pioniera jest dla 

nas zobowiązaniem do  stworzenia odpowiednich warunków dla  lokalizacji tej firmy  we 

wskazanym bezpiecznym  miejscu o czym jest również mowa w przedłożonym na dzisiejszej 
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sesji projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia informacji o stanie infrastruktury komunalnej 

Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. 

Bez względu ma Państwa decyzję co do dalszych losów tej uchwały, uważam, że w 

najbliższych dniach winniśmy wyznaczyć kierunki działań związanych z likwidacją skutków 

powodzi w tym: 

- pomocy dla Spółdzielni Pionier 

- zmiany lokalizacji niektórych obiektów komunalnych w tym basenu kąpielowego przy ulicy 

Zwycięstwa   

- funkcji docelowych hali Obuwnik 

 Jak Państwo zauważacie nie ma czasu na odkładanie problemów na bliżej nieokreśloną 

przyszłość bo za każdym z nich  stoją nasi mieszkańcy. Państwa zdanie w przedstawionych 

zagadnieniach pozwoli mi na:  

- uszczegółowienie oferty Gminy Prudnik i po Waszej akceptacji podjęcie kolejnych kroków 

mających na celu spełnienie wniosku Spółdzielni 

- przygotowanie koncepcji odbudowy obiektów sportowych i rekreacyjnych co wiąże się ze 

zmianą zgłoszonych do aplikacji zadań co do ich zakresu i ewentualnej lokalizacji.  

3. Otrzymałem do wiadomości pismo Ministra Infrastruktury z 13 stycznia 2025 roku dot. 

zbiornika Ścinawa na rzece Ścinawa Niemodlińska w m. Piorunkowice. Jak Państwo 

pamiętacie już w zeszłym roku informowałem o prawdopodobnym odstąpieniu od tego 

zadania. W odpowiedzi na pismo Marszałka Województwa Opolskiego, które było wsparciem 

naszych  postulatów dotyczących realizacji inwestycji hydrotechnicznych i 

przeciwpowodziowych w regionie województwa opolskiego, Minister Infrastruktury 

poinformował, że: przesyłam poniższe informacje. 

Na wstępie pragnę zaznaczyć, że w piśmie znak: DGW-2.712.13.2024 z dnia 9 października 

2024 r. zostały Panu przekazane informacje dotyczące planowanej nowelizacji ustawy 13 

lipca 2023 r. o rewitalizacji rzeki Odry (Dz. U. poz. 1963). 

Przedmiotowy projekt ustawy wprowadzać będzie katalog 4 grup działań wspomagających 

samooczyszczanie się wód rzeki Odry, zamiast tzw. „inwestycji dla Odry” wymienionych w 

art. 2 z ustawy z dnia 13 lipca 2023 r. o rewitalizacji rzeki Odry (Dz. U. poz. 1963). W 

pierwszej grupie działań znajdą się prace utrzymaniowe, których katalog jest zawarty w art. 

227 ust. 3 ustawy – Prawo wodne. W drugiej grupie działań znajdą się działania o charakterze 

renaturyzacyjnym, których celem będzie zwiększenie potencjału wód zlewni Odry do 

samooczyszczania, stabilizacji odpływu oraz poprawy stanu ekologicznego. Trzecia grupa 

obejmie działania mogące służyć ochronie zasobów wodnych Odry, natomiast w czwartej 

znajdą się działania stabilizujące. Projekt ustawy o zmianie ustawy o rewitalizacji rzeki Odry 

wprowadza ułatwienia dla realizacji działań wpisujących się w powyższe kategorie poprzez 

zapewnienie odpowiednich instrumentów prawnych. Przewiduje się wprowadzenie ułatwień 

dla realizacji takich inwestycji, które mają przede wszystkim charakter renaturyzacyjny lub 

wpływają na stabilizację odpływu, poprawę stanu ekologicznego wód, ochronę zasobów 

wodnych, warunków środowiskowych rzeki Odry w zakresie ilości i jakości wody w tej rzece 

oraz poprawę warunków do renaturyzacji. Dodatkowo przewiduje się także rozszerzenie ww. 

grup działań o działania przeciwpowodziowe, które pozwolą zapewnić bezpieczeństwo rzeki 

Odry po powodzi, która miała miejsce we wrześniu 2024 r. 

Planowane usunięcie katalogu dotychczasowych inwestycji dla Odry z ustawy z dnia 13 lipca 

2023 r. o rewitalizacji rzeki Odry, nie powoduje odstąpienia od ich realizacji. Między innymi  

przedsięwzięcia: 

Budowa zbiornika Ścinawa na rzece Ścinawa Niemodlińska w m. Piorunkowice, gm. 

Korfantów i Prudnik, 

Zbiornik przeciwpowodziowy Racławice Śląskie na rzece Osobłodze gm.  
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będą realizowane zgodnie z obowiązującym przepisami po zabezpieczeniu, jak w przypadku 

każdej inwestycji, niezbędnych środków oraz uzyskaniu wymaganych decyzji i pozwoleń. 

4. W dniu 15 stycznia Gmina Prudnik złożyła projekt pn. „Czyste powietrze, dłuższe życie: 

Inicjatywa na rzecz poprawy jakości powietrza i zdrowia mieszkańców”, który aplikuje o 

środki Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast a którego celem głównym jest: 

poprawa jakości powietrza oraz zdrowia Mieszkańców. Projekt składa się z dwóch działań :  

✓ nr 1 pn „Energia dla zdrowia: program termomodernizacji budynków” za którego realizację 

odpowiedzialna będzie Gmina Prudnik   

✓ oraz nr 2 pn „Zdrowie, innowacja, komfort: modernizacja Prudnickiego Centrum 

Medycznego” za którego realizację będzie odpowiedzialny partner projektu – Powiat 

Prudnicki. 

Działanie nr 1 projektu swoim zakresem rzeczowym obejmuje dwa poddziałania: nr 1 

dotyczące termomodernizacji budynków komunalnych oraz nr 2, które stanowić będzie 

program grantowy dedykowany termomodernizacji budynków nie będących w zasobach 

komunalnych.  

Poddziałanie 1.1 obejmuje swoim zakresem rzeczowym termomodernizację 13 budynków 

komunalnych. Zakres rzeczowy planowanych do wykonania prac odnoszących się do każdego 

z budynków określa posiadana kompletna dokumentacja techniczna a całkowity koszt 

poddziałania 1.1. oszacowano w kwocie 25 365 299,00 zł.  

Poddziałanie 1.2 swoim zakresem rzeczowym dotyczy wdrożenia konkursu grantowego o 

wartości całkowitej 25 000 000,00 zł. dedykowanego termomodernizacji budynków nie 

będących w zasobach komunalnych. Uwzględniając strukturę wiekową zabudowy 

mieszkaniowej nie będącej w zasobach komunalnych (znaczna ilość  budynków objętych jest 

ochroną konserwatorką) w ramach konkursu grantowego planowane będzie udzielenie 

(minimum) 8 grantów. Szacując wartość jednego grantu przyjęto górną granicę kwoty 

termomodernizacji jednego budynku w ramach poddziałania 1.1.   

Działanie nr 2 projektu swoim zakresem rzeczowym obejmuje dwa poddziałania: nr 1 

dotyczące modernizacji  obiektu szpitalnego PCM oraz nr 2 dotyczące zakupu nowoczesnego 

wyposażenia dla PCM. 

Poddziałanie 2.1 obejmuje swoim zakresem: 

a) wykonanie prac budowlanych związanych z adaptacją: 

- pomieszczeń tomografu,  

- pracowni endoskopii,  

b) wykonanie instalacji wentylacji, klimatyzacji oraz wod-kan w tym: 

- wentylacji mechanicznej wraz z klimatyzacją, 

- instalacji  wod-kan wraz z wymianą armatury sanitarnej, 

- prace budowlane,  

- prace elektryczne.  

c) wymianę posadzek, renowacja drzwi wewnętrznych wraz z ościeżami oraz wymiana 

drzwi  nienormatywnych.  

Koszt poddziałania 2.1. oszacowany został w oparciu o kosztorysy inwestorskie dot. prac 

powyżej wymienionych i wynosi on 16 432 281,00 zł. 

Poddziałanie nr 2.2 swoim zakresem rzeczowym obejmuje zakup nowoczesnego wyposażenia 

medycznego i jego montaż w zaadaptowanych (w wyniku realizacji poddziałania nr 2.1) 

pomieszczeniach. Planowany do zakupienia sprzęt obejmuje oprócz zakupu tomografu 32 

rzędowego również zakup: kompletnego wyposażenia pracowni endoskopii z rozszerzeniem 

zakresu badań o bronchoskopię (składającego się z 32 urządzeń) oraz 63 szt. innego sprzętu 

medycznego w celu podniesienia jakości świadczonych usług medycznych. 

Koszt poddziałania 2.2. oszacowany został w oparciu o ceny rynkowe w/w sprzętu i wynosi 

on 12 194 420,00 zł. 
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Całkowity koszt projektu -uwzględniający oprócz wymienionych kosztów dwóch działań, 

również obowiązkowe koszty dotyczące współpracy bilateralnej z potencjalnym partnerem ze 

Szwajcarii i kosztów zarządzania- wynosi aż 80 664 720,00 zł i Gmina Prudnik ubiega się o 

jego dofinansowanie w takiej samej kwocie. Fakt ten oznacza, że w przypadku wyboru 

naszego projektu jego dofinansowanie wyniosłoby 100% przy zerowym udziale własnym. 

Decyzji o wyborze projektów – zgodnie z regulaminem naboru – spodziewać należy się w 

okresie najbliższych 9 miesięcy. 

Nadmienię, iż złożony projekt był jak do tej pory największym wyzwaniem pod względem 

trudności i złożoności zagadnień z jakimi musieliśmy się zmierzyć. Korzystając z okazji 

pragnę serdecznie podziękować wszystkim instytucjom i  osobom, które wzięli udział w 

społecznej dyskusji nad tym projektem.   

5.  Przypomnę, że po spotkaniu z Burmistrzem Białej i Burmistrzem Głogówka każda z gmin 

postanowiła o wniesieniu skarg do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu , w 

przypadku Gminy Prudnik -na Uchwały Rady Powiatu w Prudniku z 27 września 2024 r., nr 

VI/83/2024, VI/84/2024, VI/85/2024. Uchwałami tymi Rada Powiatu  pozbawiła wskazane w 

uchwałach  drogi powiatowe  kategorii dróg  powiatowych. W naszej ocenie  przedmiotowe 

uchwały w sposób istotny naruszały w szczególności przepis art. 10 ust. 5c w zw. z art. 10 

ust. 5 i 5a ustawy o drogach publicznych, albowiem nie zostały spełnione przesłanki 

określone w tych przepisach. Tym samym nie zgodziliśmy się na   dekategoryzację 

dotychczasowych  dróg powiatowych i nadania im, kategorii dróg gminnych. 23 stycznia 

2025 r. zapadł pierwszy wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu 

stwierdzający nieważność uchwały Rady Powiatu w Prudniku w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej. Orzeczenie jest nieprawomocne. Wojewódzki Sąd 

Administracyjny w Opolu  

po rozpoznaniu sprawy ze skargi Gminy Prudnik na uchwałę Rady Powiatu w Prudniku z 

dnia 27 września 2024 r. Nr VI/84/2024 w przedmiocie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej stwierdził nieważność zaskarżonej uchwały. W dniu dzisiejszym Sąd rozpatrzy 

kolejne dwie uchwały zaskarżone przez Gminę Prudnik. 

6. Nie ukrywam, że z zaskoczeniem i rozgoryczeniem przyjąłem informację Banku 

Gospodarstwa Krajowego o rozstrzygnięciu naboru na budowę mieszkań dla powodzian z 

finansowym wsparciem z Funduszu Dopłat. Składając wniosek w ustalonym terminie miałem 

świadomość, że posiadamy gotową dokumentację, a co ważniejsze wszystkie dokumenty 

pozwalające na rozpoczęcie budowy już na początku  tego roku  z  przekonaniem, że jeden z 

ważniejszych problemów naszych mieszkańców (powodzian) zostanie rozwiązany.  

Jakie było jednak moje zaskoczenie, gdy po kilku dniach od złożenia wniosku  otrzymałem 

odpowiedź z Banku Gospodarstwa Krajowego, że wniosek gminy Prudnik o finansowe 

wsparcie z Funduszu Dopłat, na realizację przedsięwzięcia w  Prudniku przy ul. Samuela 

Frankla (działka ew. nr 4368)  został pozostawiony bez rozpatrzenia  ze względu na 

wyczerpanie środków Funduszu Dopłat pochodzących z rezerwy celowej przeznaczonych na 

realizację działań, o których mowa w art. 28 ust 1 i 3 ustawy z dnia 16 września 2011 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z usuwaniem skutków powodzi (tzw. ustawy 

powodziowej).  

W przestrzeni medialnej od razu pojawiły się spekulacje, jednakże nie chcę analizować kto 

otrzymał środki, a kto ich nie otrzymał. W podobnej sytuacji jak my znalazła się Gmina 

Głuchołazy. W tej sprawie 15 stycznia  spotkałem się z Panem Ministrem Kierwińskim, 

przekazałem nasze stanowisko w tej sprawie i mam nadzieję, że ta sprawa zostanie 

rozwiązana po naszej myśli.   

7. Wykonując uchwałę Rady Miejskiej w Prudniku NR XIII/131/2024 z 17 grudnia 2024 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok, zarządzeniem Nr 1/2025 określiłem 

układ wykonawczy budżetu dla poszczególnych jednostek organizacyjnych gminy. 
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Uszczegółowienie dochodów i wydatków budżetowych, w ramach układu wykonawczego, 

dokonuje się poprzez rozpisanie dochodów i wydatków na działy, rozdziały i paragrafy, 

obowiązującej klasyfikacji budżetowej, a następnie na wszystkie podmioty funkcjonujące, w 

ramach danej jednostki samorządu terytorialnego, powiązane w jakikolwiek sposób z 

budżetem. Układ wykonawczy budżetu został  przekazany poszczególnym jego 

wykonawcom. 

8. Wykonując uchwałę Rady Miejskiej w Prudniku  NR XI/123/2024  z dnia 31 października 

2024 r. w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminy Prudnik „Gminny Zarząd Oświaty i 

Wychowania w Prudniku” oraz określenia jednostki obsługującej, zarządzeniem w sprawie 

wykonania tej uchwały przeprowadzono czynności związane z likwidacją jednostki, a w 

szczególności: 

1) zamknięto księgi rachunkowe na dzień likwidacji jednostki, 

2) powołano  komisję inwentaryzacyjną oraz przeprowadzono inwentaryzację na dzień 

likwidacji Zakładu, 

3) sporządzono wymagane sprawozdania w tym: budżetowe i finansowe; 

4) przekazano środki pieniężne, które wpłynęły na rachunki bankowe jednostki  do dnia 

31.12.2024 r. - na rachunek Gminy Prudnik, 

5) przekazano mienie na podstawie protokołów zdawczo-odbiorczych na dzień likwidacji 

jednostki na stan użytkowników tj.  Wydziału Organizacyjnego, Wydziału Finansowo 

Budżetowego i Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w celu zaewidencjonowania w 

księgach rachunkowych Urzędu,;  

6) przekazano protokołem zobowiązania i należności jednostki wraz z niezbędną 

dokumentacją umożliwiającą windykację tych należności, 

7) złożono  wnioski dotyczące zamknięcia rachunków bankowych prowadzonych dla 

Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania, 

8) zgłoszono likwidację jednostki do odpowiednich rejestrów i instytucji, 

9) wystąpiono o cesję posiadanych przez jednostkę zezwoleń umów i  decyzji na Urząd 

Miejski w Prudniku , 

11) przekazano  dokumentację pracowniczą na rzecz nowego pracodawcy Urzędu Miejskiego 

w Prudniku., 

Pracownicy jednostki zostali przejęci przez Urząd Miejski w Prudniku  na podstawie art. 23¹ 

ustawy kodeks pracy. Zintegrowano sieć informatyczną jednostki i Urzędu , rozpoczęto 

wdrażanie  polityki bezpieczeństwa w przejętej jednostce , która obowiązuje  w Urzędzie 

Miejskim. 

 9. Zgodnie z zapisami programu wieloletniego „Senior+” na lata 2021-2025 edycja 2025 

Gmina Prudnik w dniu 23 stycznia złożyła dwa wnioski do rządowego programu Senior+ w 

ramach drugiego modułu „SENIOR+”, w którym środki przeznaczone są na wsparcie 

funkcjonowania już istniejących placówek: Klubów oraz Domów Dziennych.  

Pierwszy z nich dotyczy Klubu Senior+ prowadzącego swoją działalność już od grudnia 2018 

r. w budynku przy ul. Traugutta 10. 

Zgodnie z możliwościami programu aplikacja Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym 

obejmuje współfinansowanie kosztów zatrudnienia personelu Klubu Senior+ oraz głównych 

zadań mających na celu aktywizację beneficjentów tj osób korzystających z usług 

oferowanych przez Klub Senior+ takich jak pokrycie kosztów m.in.: biletów wstępu do kina, 

teatru, przejazdy do placówek kulturalno- oświatowych, zakup środków czystości, materiałów 

biurowych, papierniczych do zajęć artystycznych, plastycznych, opłaty za internet, wszystkie 

media oraz opłaty za wywóz nieczystości stałych. 

Gmina Prudnik w odniesieniu do Klubu Senior+ wnioskuje o maksymalną – dopuszczalną 

programem- wysokość dofinansowania całości kosztów będących przedmiotem projektu, 

dotację w kwocie 48 000,00 zł. 
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Drugi wniosek z kolei dotyczy Domu Dziennego Senior+, który rozpocznie swoją działalność 

w marcu 2025 r. w budynku przy ul. Tkackiej 1.  

Zgodnie z możliwościami programu aplikacja Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym 

obejmuje również współfinansowanie kosztów zatrudnienia personelu Domu Dziennego 

Senior+ oraz głównych zadań mających na celu aktywizację beneficjentów tj osób 

korzystających z usług oferowanych przez Dom Dzienny Senior+ takich jak pokrycie 

kosztów m.in.: zakupu usług w postaci usługi ćwiczeń, prowadzenia warsztatów przeciw 

otępiennych, kosztów spotkań tematycznych, kosztów zakupu środków czystości, materiałów 

biurowych, papierniczych do zajęć artystycznych, plastycznych, opłaty za internet, wszystkie 

media oraz opłaty za wywóz nieczystości stałych. 

Gmina Prudnik w odniesieniu do Domu Dziennego Senior+ wnioskuje o maksymalną – 

dopuszczalną programem uwzględniającą rozpoczęcie funkcjonowania Domu Dziennego 

Senior+ od marca 2025 r. - wysokość dofinansowania całości kosztów będących przedmiotem 

projektu, dotację w kwocie  66 000,00 zł. 

Rozstrzygnięcie konkursów w ramach programu Senior+ i podjęcie decyzji o wyborze zadań, 

które otrzymają dofinansowanie spodziewane jest do końca m-ca maja br.   

10. W dniu 17 grudnia 2024 r złożony został projekt pn „Współpraca: cyfryzacja i 

cyberbezpieczeństwo” który został złożony do Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-

2027, cel 4.1 - Poprawa warunków funkcjonowania i rozwoju współpracy transgranicznej w 

danym tematycznym obszarze. 

Projekt realizowany będzie przez trzech Partnerów:  

1)  Mesto Ostrava – partner wiodący, 

2)  Gminę Prudnik – partner projektu oraz 

3)   Główny Instytut Górnictwa - Państwowy Instytut Badawczy – partner projektu. 

Celem projektu jest usprawnienie zarządzania i ochrony informacji wrażliwych, uproszczenie 

pracy pracowników poprzez digitalizację wybranych dokumentów oraz wdrożenie nowych 

standardów cyberbezpieczeństwa. 

W wymiarze rzeczowym w części dotyczącej Gminy Prudnik projekt – oprócz działań 

„miękkich”- przewiduje zakup następującego sprzętu:  

✓ 1 szt. serwera NAS do wykonywania kopii bezpieczeństwa wraz z wyposażeniem w celu 

zwiększenia bezpieczeństwa, 

✓ 1 szt.urządzenia brzegowego (UTM) niezbędnego do zagwarantowania cyberbezpieczeństwa, 

✓ 1 szt. plotera ze skanerem - sprzętu niezbędnego do skanowania i wydruków 

wieloformatowych dokumentacji, 

✓ 43 szt.sprzętu komputerowego w celu zastąpienia sprzętu nie spełniającego nowoczesnych 

zasad i praktyk związanych z cyberbezpieczeństwem w Urzędzie Miejskim w Prudniku oraz 

zwiększenia bezpieczeństwa zasobów cyfrowych i sprawnej obsługi klientów Urzędu, 

✓ 2 szt. skanerów niezbędnych do dokonywania skanowania dokumentacji, 

✓ 1 szt. repozytorium dokumentów elektronicznych - oprogramowania niezbędnego do 

digitalizacji i przechowywania dokumentów elektronicznych. 

Całkowite wydatki kwalifikowalne projektu w części dotyczącej Gminy wynoszą 312 374,92 

euro a Gmina Prudnik ubiega się o dofinansowanie swojej części projektu ze środków UE w 

ramach Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 w kwocie 249 899,93 euro 

stanowiącej 80% wartości całkowitych wydatków kwalifikowalnych. 

W chwili obecnej trwa ocena formalna złożonego projektu a decyzji odnoszącej się do 

wyboru projektów do dofinansowania spodziewamy się w przeciągu najbliższych 6 miesięcy. 

   

11. Zgodnie z planem budżetu na 2025 rok, ogłoszono lub rozstrzygnięto następujące 

postępowania mające na celu wyłonienie dostaw lub usług na rzecz Gminy Prudnik  
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1) rozstrzygnięto przetarg na: utworzenie i wyposażenie Dziennego Domu Senior+ w 

Prudniku przy ul. Tkackiej 1 - dostawa i montaż mebli. Umowę podpisano w dniu 07.01.2025 

r. z firmą MSCD Sp. z o.o., ul. Bursaki 6, 20-150 Lublin na kwotę 152 496,87 zł. 

2) w dniu 02.01.2025 r. podpisano umowę na: „odbiór i zagospodarowanie odpadów z 

nieruchomości zamieszkałych w Gminie Prudnik” z Zakładem Usług Komunalnych 

Jednoosobową Spółką Gminy z o.o., ul. Przemysłowa 1, 48-200 Prudnik. Termin realizacji 

usługi od 02.01.2025 r. do 31.12.2027 r. Szacunkowe wynagrodzenie Wykonawcy na okres 3 

lat  wynosi 20 234 855,78 zł. 

3) ogłoszono przetarg na: rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w rejonie ulic Maczka, 

Andersa, Frankla oraz Skowrońskiego w Prudniku. Termin otwarcia ofert 07.02.2025 r. 

4) ogłoszono przetarg na: przebudowę z rozbudową budynku przy ul. Tkackiej w Prudniku - 

dostawa wyposażenia. Termin otwarcia ofert 04.02.2025 r. 

5) w dniu dzisiejszym zostanie ogłoszony przetarg na: budowę drogi ul. Działkowej Prudnik – 

Łąka Prudnicka. Planowany termin otwarcia ofert 17.02.2025 r. 

12. Za nami kolejna edycja „Biegu Policz się z cukrzycą”. Impreza towarzyszyła 33. Finałowi 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, w której udział wzięło 150 uczestników poprzez 

spacer  

w Lesie Prudnickim z członkami PTTK Prudnik, przechodząc trasę biegu w stylu nordic 

walking lub biegnąc trzy okrążenia wokół parku. Uczestnicy imprezy otrzymali zasłużone, 

okolicznościowe medale. Szczególne podziękowania należą się Fundacji Ankar oraz Policji 

Prudnik za zadbanie o bezpieczeństwo uczestników wydarzenia. 

13. Rozpoczynamy ferie 2025. Jak co roku Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, Prudnicki 

Ośrodek Kultury wraz z Kinem „Diana” i Biblioteką Miejską, Muzeum Ziemi Prudnickiej 

oraz Wydział Edukacji w Urzędzie Miejskim przygotowały atrakcje dla dzieci pozostających 

w okresie ferii w domu. Ferie rozpoczniemy od PAPIERZAKÓW, czyli Mistrzostw Modeli 

Latających z Papieru, które odbędą się już w najbliższą sobotę, tj. 1 lutego o godz. 10:00 

(zapisy od 9:00) na Sójce. Tegoroczna edycja zostanie zorganizowana w ramach projektu 

„Aktywni Razem”, dofinansowanego z Funduszu Małych Projektów w Euroregionie 

Pradziad.  

Podczas trwających w naszej gminie od 1 lutego do 14 lutego 2025 r. ferii zimowych, gminne 

jednostki zapraszają uczniów do wspólnego spędzania czasu w sposób aktywny i 

jednocześnie bezpieczny. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku zaprasza na liczne 

wydarzenia sportowe i rekreacyjne, w tym: zajęcia tenisa stołowego, gry i zabawy, warsztaty 

łucznicze, curling, turniej szachowy. Prudnicki Ośrodek Kultury zorganizuje różnorodne 

warsztaty i zajęcia taneczne, w Kinie Diana i Bibliotece odbędą się warsztaty i specjalne 

emisje bajek i filmów, w Muzeum zwiedzanie Arsenału i Muzeum, warsztaty pisania 

głagolicą, warsztaty linorytu oraz projekcje filmu o historii miasta. Wydział Edukacji 

zaprasza na pokaz Centrum Pieniądza NBP, który odbędzie się w byłym Inkubatorze 

Przedsiębiorczości przy Placu Wolności.  

Ze względu na to, że utraciliśmy na chwilę obecną Halę Obuwnik, zajęcia feryjne ASiP 

zostały zaplanowane w Sali w byłym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Wolności 

oraz na Sójce.  

Przez cały okres trwania ferii dzieci z Gminy Prudnik mogą korzystać z Krytej Pływalni 

„Sójka” za 2 zł za godzinę. Dodatkowo na całe ferie zostanie rozłożony wodny tor przeszkód, 

razem z deską SUP. Wodne zabawy na torze zakończą się zawodami w pokonywaniu 

wodnego toru przeszkód.  

Festiwalem dmuchańców dla najmłodszych, w niedzielę 16 lutego na Hali sportowej Sójka, 

zakończone zostaną ferie zorganizowane przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku.  

Wszelkie szczegóły znajdą Państwo na plakatach dostępnych w całym mieście oraz na 

stronach internetowych jednostek. 
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14. W niedzielę w Prudniku zagrała tak jak w całej Polsce po raz 33 Wieka Orkiestra 

Świątecznej Pomocy. Zebrano rekordową kwotę 84 276,65 zł. Do kwoty tej dodatkowo 

zostaną doliczane  datki w walutach obcych. Dziękuję przede wszystkim Darczyńcom- za 

szczodrość i chęć dzielenia się z innymi, oraz Organizatorom i Wolontariuszom za wysiłek 

włożony w przeprowadzenie zbiórki. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Krzysztof Fejdych 

- Grzegorz Zawiślak 

- Mieczysław Partyczny 

- Wiesław Kopterski 

- Mariusz Wicherek 

- Grzegorz Jędrzej 

- Łukasz Karpowicz 

- Stanisław Mięczakowski 

- Leszek Czereba 

- Jacek Urbański 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcj/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku  z działań podejmowanych w 

okresie od 18 grudnia 2024r. do 30 stycznia 2025 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 18 grudnia 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na XIII sesji Rady z dnia 17 grudnia 2024 r., celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

3. W dniu 31 grudnia 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na XIV sesji Rady z dnia 30 grudnia 2024 r., celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

4. W dniu 15 stycznia 2025 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwałę Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na XV sesji Rady z dnia 14 stycznia r., celem przekazania jej 

do Wojewody Opolskiego. Przekazałem również skargę Spółki Idea Green do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

a) 90-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza w sprawie możliwości ustawienia na 

dworcu PKP w Prudniku przenośnej toalety typu Toi- Toi 

b) 98-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rosnącego zagrożenia dla 

bezpieczeństwa mieszkańców oraz przechodniów spowodowanego opadającym tynkiem z 

budynku dawnego hotelu na Rynku 

c) 106-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań 

zmierzających do zmuszenia firmy budowlanej prowadzącej budowę galerii na Osiedlu 
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Jesionowe Wzgórze do przywrócenia pierwotnego stanu parkingu znajdującego się przy 

Kościele Michała Archanioła 

d) 108-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia kwestii 

umieszczenia spowalniaczy na drogach gminnych biegnących przez wsie, w szczególności 

przy odcinkach gdzie nie ma wyznaczonych chodników 

e) 112-2024 interpelacja radnego Witolda Rygorowicza w sprawie bezzwłocznego 

zaplanowana remontu klatki schodowej na ul. Kochanowskiego 5 

f) 129-2024 interpelacja radnej Anety Samotus w sprawie informacji dotyczącej decyzji o 

rekultywacji Składowiska Odpadów Komunalnych w Prudniku 

g) 142-2024 interpelacja radnej Anety Samotus w sprawie przekazania nieodpłatnego tłucznia 

dla sołectwa Mieszkowice na potrzeby naprawy ubytków w infrastrukturze drogowej 

powstałej w wyniku powodzi 

h) 146-2024 interpelacja radnego Leszka Czereby dotycząca podstawy prawnej na podstawie 

której właściciele garażów mają pokryć koszty naprawy podjazdów przed garażami przy ul. 

Chrobrego 

i) 147-2024 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego dotycząca utworzenia polderu 

zalewowego w miejscowości Łąka Prudnicka w obrębie ul. Chocimskiej oraz ul. Działkowej 

j) 148-2024 interpelacja radnego Leszka Czereby w sprawie naprawy fragmentu chodnika 

prze wejściem do budynku Rynek 23 

k) 149-2024 interpelacja radnego Leszka Czereby w sprawie podjęcia działań mających na 

celu odtworzenie zniszczonych schodów prowadzących na podwórko kamienicy przy ul. 

Rynek 23 

l) 152-2024 wniosek grupy radnych w sprawie uwzględniania zmian w procesowanej uchwale 

dotyczącej sprzedaży mieszkań będących mieniem gminy Prudnik 

m) 153-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie udzielenia informacji na 

temat przebiegu wydarzeń, które miały miejsce podczas powodzi dnia 15 września 2024 r. na 

ulicy Nyskiej w Prudniku 

n) 154-2024 wniosek grupy radnych o uwzględnienie w budżecie Gminy Prudnik na rok 2025 

zakupu kamer do systemu monitoringu miejskiego 

o) 158-2024 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie oświetlenia przy przejściu ul. 

Cybisa 

p) 159-2024 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie udzielenia 

informacji dotyczącej terminu usunięcia uszkodzeń w pasie drogi powiatowej w miejscowości 

Łąka Prudnicka na ul. Zamkowej, powstałych w wyniku powodzi we wrześniu 2024 r. 

r) 160-2024 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podjęcia uchwały intencyjnej 

wspierającej szkoły w walce z telefonami komórkowymi 

s) 161-2024 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie udostępnienia jadłospisów z 

publicznych przedszkoli w Gminie Prudnik 

t) 1/2025 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie zmian w funkcjonowaniu 

komunikacji miejskiej. 

u) 2/2025 interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie budowy nnowych schronów i 

modernizacji istniejących 

w) 4/2025 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka dotyczące wyniku konsultacji społecznych 

dot. funkcjonowania oświaty gminnej na osiedlu Jesionowe Wzgórze odbytych w dniu 

28.11.2024 r. 

x) 5/2025 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka dotycząca terenów Gminy Prudnik, które 

zostały przekazane, użyczone lub wydzierżawione dla inwestora/wykonawcy budującego 

Galerię Handlową przy ul. Podgórnej/Sybiraków w Prudniku 

y) 6/2025 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie udzielenia informacji 

pisemnej dotyczącej zlecenia zadań dodatkowych dla spółki gminnej ZUK w Prudniku w 
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zakresie wywozu nieczystości powstałych wskutek powodzi we wrześniu 2024 r. 

z) 8/2025 interpelacja radnego9 Stanisława Mięczakowskiego w sprawie udzielenia 

informacji pisemnej dotyczącej umowy oraz aneksów do umowy zawartych pomiędzy gminą 

Prudnik a Zakładem Usług Komunalnych w Prudniku na okoliczność wykonania remontów w 

mieszkaniach popowodziowych z terenu gminy Prudnik 

aa) 9/2025 Interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie pozyskania środków finansowych 

na budowę mobilnego lodowiska 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak  

- Łukasz Karpowicz 

- Grzegorz Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Krzysztof Fejdych 

- Aleksander Gacek 

- Katarzyna Staniaszek 

- Bartosz Trytek 

- Mirosław Banaś 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Witold Rygorowicz 

- Alicja Isalska 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych 

i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego - 

Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 
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7. Ocena szkód po powodzi we wrześniu 2024 roku oraz przedstawienie założeń do Programu 

odbudowy infrastruktury komunalnej po powodzi, w tym: 

Rozmowa z Przedstawicielem Wód Polskich. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Łukasz Obrusznik – Dyrektor Zarządu Zlewni w Opolu  

- Mieczysław Partyczny 

- Stanisław Mięczakowski 

- Witold Rygorowicz 

- Grzegorz Zawiślak 

- Rafał Bolibrzuch 

- Andrzej Włosek 

- Aneta Samotus 

- Jacek Urbański 

- Leszek Czereba 

- Łukasz Karpowicz/zgodnie z pkt. 7a transkrypcji/ 

 

a) Informacja nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk mr 158.1) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk mr 

158.1).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

b) Informacja o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 
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/Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury komunalnej 

Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Aneta Samotus 

- Edward Mazur 

- Grzegorz Zawiślak  

- Aleksander Gacek 

/zgodnie z pkt. 7c transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki do uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie 

infrastruktury komunalnej Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury komunalnej Gminy 

Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/145/2025 w sprawie przyjęcia informacji 

o stanie infrastruktury komunalnej Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

d) Podjecie uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony przed powodzią 

terenów w gminie Prudnik (druk nr 160) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Trójniak 

/zgodnie z pkt. 7 d transkrypcji/  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań 

w zakresie ochrony przed powodzią terenów w gminie Prudnik (druk nr 160).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjecie uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony przed powodzią 

terenów w gminie Prudnik (druk nr 160).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/146/2025 w sprawie apelu o podjęcie 

działań w zakresie ochrony przed powodzią terenów w gminie Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

8. Gospodarka finansowa 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 161) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wioleta Zator 

- Zygmunt Trojniak   

- Mieczysław Partyczny 

- Grzegorz Zawiślak 

- Wiesław Kopterski 

- Marek Radom 

- Mariusz Wicherek 

- Witold Rygorowicz 

- Jacek Urbański 

/zgodnie z pkt. 8 a transkrypcji/ 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie poprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik 

na 2025 rok (druk nr 161).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 
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Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 161).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/147/2025 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2025 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/148/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

9. Gospodarowanie mieniem: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/149/2025 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości 

gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 

6 w Prudniku (druk nr 164) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości 

gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 

6 w Prudniku (druk nr 164).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/150/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości 

gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-

94 w Prudniku (druk nr 165) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości 

gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-
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94 w Prudniku (druk nr 165).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/151/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości 

gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Staszica 1A 

w Prudniku (druk nr 166) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedż bezprzetargową nieruchomości 

gruntowej na rzecz właścicieli lokali weWspólnocie Mieszkaniowej ul. Staszica 1A 

w Prudniku (druk nr 166).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/152/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 167) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylajaca uchwałę w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 167).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 
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Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/153/2025 uchylająca uchwałę w sprawie 

zbycia lokalu mieszkalnego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

10. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka (druk nr 168) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka (druk nr 168).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVI/154/2025 w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka 

Prudnicka i Moszczanka została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu obliczania opłaty (druk nr 169) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

- Renata Heda 

- Monika Gniecka Witkowska 

- Władysław Podróżny 

- Katarzyna Staniaszek 

- Szymon Kroczak 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Krzysztof Fejdych 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Aneta Samotus 

- Łukasz Karpowicz 

- Jacek Urbański 
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- Grzegorz Jędrzej 

- Paweł Licznar 

- Wioleta Zator  

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Leszek Czereba 

/zgodnie z pkt. 10 b transkrypcji/ 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

W sprawie wycofania z obrad uchwały (druk nr 169).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla dzieci 

i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Prudniku (druk nr 170) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla dzieci i młodzieży 

z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku 

(druk nr 170).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Jędrzej 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XVI/155/2025 w sprawie utworzenia placówki 

wsparcia dziennego dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
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opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035” (druk nr 171) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035” (druk nr 171).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XVI/156/2025 w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy 

Prudnik na lata 2026-2035” została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” w ramach 

Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 

(druk nr 172) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Witold Rygorowicz 

- Wioleta Zator 

- Małgorzata Halek 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt. 10 e transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” w ramach 

Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 

(druk nr 172).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XVI/157/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak 
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pełen wrażeń” w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg 

Czechy - Polska 2021-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” w ramach Funduszu 

Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 (druk nr 

173) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” w ramach Funduszu 

Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 (druk nr 

173).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XVI/158/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. 

„Aktywni razem 2” w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg 

Czechy - Polska 2021-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach Programu 

INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach Programu 

INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 
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Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XVI/159/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo 

Vadis” w ramach Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 175) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Urbański odczytał projekt 

uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Zygmunt Trojnikak 

- Edward Mazur  

/zgodnie z pkt. 10 h transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 175).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XVI/160/2025  w sprawie rozpatrzenia skargi 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji 

a) Odczytanie przez Przewodniczącego Rady uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej 

1) w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

2) w sprawie opinii o planowanej wysokosci długu Gminy Prudnik. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

- Grzegorz Jędrzej 

- Stanisław Mięczakowski 

- Łukasz Karpowicz 

- Stanisław Mięczakowski 

- Bartosz Trytek 

- Krzysztof Fejdych 

- Witold Rygorowicz 

/zgodnie z pkt. 11 transkrypcji/ 
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Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 

zamknięcie XV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prudniku 

 

Zygmunt Trojniak 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


